
Agent Antonucciego: Niczego nie zdecydowaliśmy

News - ASRoma.pl

Mirko Antonucci najprawdopodobniej nie będzie się rozwijał w Romie, a na

wypożyczeniu w mniejszym klubie. Alfredo Pedulla podał dziś, że transfer

19-latka do Pescary jest praktycznie domknięty.

Do końca jednak tak nie jest. Paolo Paoloni, agent piłkarza, udzielił krótkiego

wywiadu dla Pagine Romaniste. Pytany o zamkniętym transferze do zespołu z

Abruzji odpowiedział:

- Pescara wykazała tak jak inni wolę jego pozyskania, ale absolutnie niczego nie

zdecydowaliśmy.

W poprzednim sezonie Antonucci zagrał w trzech meczach pierwszego zespołu,

łącznie 44 minuty, zaliczając też asystę. 
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